
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 395
Hvorfor refereres der til tal over de kommunale tilsynsstatistikker frem for do-
kumentation over klager fra naboer, når omfanget af gener for naboer skal
vurderes? Vil tal over klager ikke give et mere retvisende billede af proble-
mets omfang (f.eks. er der i Aalborg kommune klaget over 20 af 41 farme)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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